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2019/4: Forvaltningsplan  

Etter styrets behandling av forvaltningsplanen 19.10.18 ble planen sendt Miljødirektoratet til 

behandling 23.10.18. 

Melding i slutten av november tilsier at direktoratet vil ha gjennomgått planen før jul. Etter 

som styret etter planen har neste møte 3. mai og det haster å få på plass en gjeldende plan, 

legger forvalter til at planen kommer opp på møtet 3. januar, selv om det kan bety at 

direktoratets tilbakemelding blir ettersendt styret. 

Forvalter har mottatt henvendelse fra direktoratet om tre retningslinjer til verneforskriften, 

som går på bruken av begrepet skal. Direktoratet mener at begrepet bør erstattes med bør, 

slik at styret gis større fleksibilitet. Utveksling av e-post om dette følger vedlagt. 

Behandling 

Styret vurderte og tok stilling til merknader fra direktoratet som det var naturlig for styret å 
behandle.  

Jone Blikra foreslo følgende: Styrets og forvalters vurderinger oversendes direktoratet. 
Forvalter bes gjennomføre videre dialog med direktoratet med sikte på snarlig godkjenning 
av forvaltningsplanen. 

Bjørn Kristoffer Dolva foreslo følgende: På bakgrunn av direktoratets anbefalinger om layout, 
bes direktoratet om 50 – 100 000 kr ekstra i 2019 for å kjøpe grafiske tjenester. 

Vedtak 
Styrets og forvalters vurderinger oversendes direktoratet. Forvalter bes gjennomføre videre 
dialog med direktoratet med sikte på snarlig godkjenning av forvaltningsplanen. På bakgrunn 
av direktoratets anbefalinger om layout, bes direktoratet om 50 – 100 000 kr ekstra i 2019 for 
å kjøpe grafiske tjenester. 

Vedlegg 
-Forvaltningsplan med tilbakemelding fra Miljødirektoratet (ettersendes) 
-E-post utveksling om tre retningslinjer til verneforskriften 
 



 

 



 


